
 

   

--- deutsche Fassung --- 
 
Informationsveranstaltung zu den Ausschreibungen 2026/2027 im Bereich Gesundheit am 03. Februar 
2026 in Heidelberg 
 
Die Medizinische Fakultät Heidelberg der Universität Heidelberg organisiert zusammen mit der 
Nationalen Kontaktstelle (NKS) Gesundheit eine Informationsveranstaltungen zu den derzeitigen 
Ausschreibungen im Bereich Gesundheit (Cluster Gesundheit, Krebsmission, Innovative Health 
Initiative).  
Die Veranstaltung findet am 03. Februar 2026 von 11:00 bis 12.30 Uhr in englischer Sprache statt. 
Während der Veranstaltung erhalten Sie einen Überblick zu Horizont Europa, Informationen zu den 
aktuellen Ausschreibungen im Bereich Gesundheit, sowie praxisnahe Hinweise zur Antragstellung und 
Unterstützungsmöglichkeiten. Sie können vorab auch eine individuelle Beratung im Anschluss an die 
Veranstaltung buchen. 
Die Veranstaltung richtet sich an Wissenschaftler:innen der Health + Life Science Alliance Heidelberg 
Mannheim. 
Die Veranstaltung ist kostenlos, aber eine Anmeldung ist notwendig. Die Anmeldung ist unter Info 
Event Horizon Europe Calls in the field of Health bis 27.01.2026 12:00 möglich. 
Bei Fragen können Sie sich an forschungs.dekanat@med.uni-heidelberg.de. 
 
 
 
--- English version --- 
 
Information event on the 2026/2027 calls for proposals in the field of health on 3 February 2026 in 
Heidelberg 
 
Heidelberg Faculty of Medicine of Heidelberg University, in collaboration with the National Contact 
Point (NCP) for Health, is organising an information event on current calls for proposals in the field of 
health (Health Cluster, Cancer Mission, Innovative Health Initiative). 
The event will take place on 3 February 2026 from 11:00 to 12:30 in English. 
During the event, you will receive an overview of Horizon Europe, information on current calls for 
proposals in the field of health, as well as practical tips on submitting applications and support options. 
You can also book an individual consultation in advance to take place after the event. 
The event is aimed at scientists from the Health + Life Science Alliance Heidelberg Mannheim. 
The event is free of charge, but registration is required. Registration is open on Info Event Horizon 
Europe Calls in the field of Health until 27 January 2026 12:00. 
In case of questions reach out to forschungs.dekanat@med.uni-heidelberg.de. 

 

https://forms.office.com/Pages/ResponsePage.aspx?id=pGdJMb5d5UG5UKiX6oxewGM_iyaAriBJhqn3Kf9Iz-BUMkNNMkw2WjcxRjZOVVA3NFJWVE9VWDZDSi4u&lang=en
https://forms.office.com/Pages/ResponsePage.aspx?id=pGdJMb5d5UG5UKiX6oxewGM_iyaAriBJhqn3Kf9Iz-BUMkNNMkw2WjcxRjZOVVA3NFJWVE9VWDZDSi4u&lang=en
https://forms.office.com/Pages/ResponsePage.aspx?id=pGdJMb5d5UG5UKiX6oxewGM_iyaAriBJhqn3Kf9Iz-BUMkNNMkw2WjcxRjZOVVA3NFJWVE9VWDZDSi4u&lang=en
https://forms.office.com/Pages/ResponsePage.aspx?id=pGdJMb5d5UG5UKiX6oxewGM_iyaAriBJhqn3Kf9Iz-BUMkNNMkw2WjcxRjZOVVA3NFJWVE9VWDZDSi4u&lang=en

